
Bestyrelsesmøde  
 25/8-2020 

Fremmødte: Frederik og Patricia  

 

Aja fraflytter, vi indkalder Suvi efter som at Niels (suppleant 2) er fraflyttet. Vi holder møde igen i oktober. 

 

Internet  

Der er flere påklager over internettet, bestyrelsen har fremsat forslag om at opsige almenbos aftale med 

Stofa. Bestyrelsen ønsker lave en afstemning om vi ønsker 15 kr./md eller om vi ønsker at frigøre os af 

Almenbos aftale med Stofa.   

 

Q-park  

Bestyrelsen har ingen problemer med at hverken app eller hjemmeside, men der er mange der har 

problemer med at udstede parkeringstilladelser gennem app og hjemmeside. Vi har derfor besluttet at vi 

overgå til den fysiske løsning.  

 

 Patricia har lavet en årsberetning som uddeles i postkasserne sidst på ugen.  

 


